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U skladu sa članom 124. stav (4) Poslovnika Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(“Službene novine Kantona Sarajevo”, broj 28/09, 11/20, i 19/20), kao gradska vijećnica 

p o d n o s i m: 

 

 

A m a n d m a n  1. 

 na Prijedlog Budžeta  Grada Sarajeva za 2024.godinu 

 

Predlažem da se u Prijedlogu Budžeta Grada Sarajeva za 2024. u okviru ekonomskog koda 

615100 - Kapitalni transferi drugim nivoima vlasti i fondovima, uvrsti nova stavka 

“Sufinansiranje izgradnje vertikalne platforme za invalidna lica na prvom dijelu stepeništa 

ulice Orašačka naselje Pofalići, Općina Novo Sarajevo” te za tu stavku planira iznos od 

20.000,00 KM, a da se za ovaj iznos umanji stavka planirana pod ekonomskim kodom 615100 

- Kapitalni transferi drugim nivoima vlasti i fondovima - Projektovanje, obilježavanje i 

izgradnja biciklističkih staza, tako da umjesto 200.000,00 KM iznosi 180.000,00 KM.  

 

O b r a z l o ž e nj e 

 

Jedno od ključnih opredjeljenja mog mandata jeste borba za omogućavanje osnovnih prava 

građanima ulice “Orašačka” u novosarajevskom naselju Pofalići. Poražajna je činjenica da su 

u 21. vijeku građani i građanke jedne sarajevske gradske općine, onemogućeni ostvariti 

pristup svojim domovima. Čime je ugroženo njihovo ljudsko pravo na dom garantovano 

članom 8. Evropske konvencije o ljudskim pravima. Apeliram da razmotrite i podržite ovaj 

amandman.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

A m a n d m a n   2. 

 

Predlažem da se u Prijedlogu Budžeta Grada Sarajeva za 2024. u okviru ekonomskog koda 

615100 - Kapitalni transferi drugim nivoima vlasti i fondovima, uvrsti nova stavka “Podrška 

radu gradske dvorane Mirsad Hurić Goražde” te za tu stavku planira iznos od 5.000,00 KM, a 

da se za ovaj iznos umanji stavka planirana pod ekonomskim kodom 615100 - Kapitalni 

transferi drugim nivoima vlasti i fondovima - Obnova i rekonstrukcija Koševskog potoka tako 

da umjesto 50.000,00 KM iznosi 45.000,00 

 

 

O b r a z l o ž e nj e 

 

Smatram da je jako važno podržati manje razvijene gradove i općine u našoj državi. Upravo 

zbog toga smatram da Grad Goražde, kao grad heroj na Drini, zaslužuje našu podršku u 

pogledu razvoja sporta po kojem je ovaj grad poznat. Upoznata sam sa činjenicom da se 

najviše sportskih aktivnosti odvija u dvorani uključujući i časove tjelesnog i zdravstvenog 

odgoja kao i utakmice. Smatram da na ovaj način možemo podržati zdravije odrastanje djece 

u ovom gradu koji je pretrpio puno u periodu agresije na Bosnu i Hercegovinu.  

Apeliram da razmotrite i podržite ovaj amandman  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Vijećnica  Alma Čengić 

Sarajevo, 23.12.2023.godina 


